

Referat kretsstyremøte nr. 9

Digitalt møte **tirsdag 10.12.2024 klokken 18:30 - 20:30.**

Møtelink: <https://meet.google.com/mqs-jytu-mpg>

Eller slå nummeret: (NO) +47 21 40 07 20 PIN-kode: 600 957 765#

Deltok: Thomas, Øyvind, Tore, Denise, Geir (Småspeiderombud)

Deltok ikke: Kristian, Haakon, Odin

I – Informasjonssak

D – Drøftingssak

B – Beslutningssak

Agenda

1. B - Konstituering av møte

- a. Valg av møteleder – Denise
- b. Valg av referent – Thomas
- c. Godkjenning av innkalling

2. D - Er det noe fra forrige gang?

3. D - Kommende eller gjennomførte arrangementer

Gjennomførte

- Roverjulebord 23.11 (Denise)
Rapport levert, var i Skjeberg,
- Speidertinget 15-17.11 (Tore)
Olavsgaard, Tore (Spydeberg), Thomas (Kretsleder), Adrian (Sarpsborg MS) og Malin (Fossekallen) deltok. Kristian Fog (Marker) deltok i sammenheng med valg inn til Speiderstyret. Fredag var praktisk informasjon, lørdag var en lang dag med ulike saker. Ny strategi og arbeidsplan ble stemt inn i løpet av helgen. Koselig festmiddag på lørdag kveld. Digitalt avstemning ble gjennomført med variabelt hell. Kristian Fog ble stemt inn i Speiderstyret!
- UKS 05.12 (Thomas)
Generelt inntrykk? Bra møte, god stemning og mye bra informasjon ble delt. Både leir typiske saker. Viktig "Forum" for å unngå unødvendige diskusjoner på kretsting. Viktig å krydre agendaen med faktisk informasjon gruppene ønsker. (Leir, arrangementer og lignende). Sammenhengende powerpoint er en fin måte å få en jevn flyt i sakene. Utstysrlisten er kjekt å repetere. Få gruppene til å faktisk bruke dette. Bør jobbe enda hardere med å få gruppene til å møte. Bør ta en ringerunde.

Kommentarer til budsjettet?

Presentasjonen til budsjettet var tydelig og nøye. Fin presentert og lettforståelig for de fleste.

Arrangementsrapport. Ferdig skrevet.

Oppfølging av arbeidsgruppa for KK-Tropp statutter (frist for neste versjon)

Denise informerer om at de har avtalt nytt møtetidspunkt i starten av januar for videre arbeid.

Kommende

- SpeiderDisco 01.02 (Thomas)
Litt tidlig, men 4 påmeldte i skrivende stund. Påmelding åpen, informasjon er delt.
- Kretsting 09.02 (Se eget punkt)
- Hele Norge Båler 18.01
Sarpsborg kommune ønsker å dra i gang et felles opplegg med turgruppene og speiderne. Halden kommune har avtalt med turgruppene og speidergruppene allerede. Marker Speidergruppe har planer om å lage et stort synlig bål i Ørje. Spydeberg har enn så lenge ingen planer. De har planer med kommunen til høsten 2025.

4. D - Formsskjemaet om informasjon rundt gruppene i kretsen (Tore)

- Tore viser en skisse på hva gruppene trenger hjelp med fra kretsstyret.
Vi anbefaler nye styret å sette seg inn i utfordringene gruppene har og jobber med dette over neste års tid.

5. D - Kretsting (Thomas)

- a. Gjennomgang av kjøreplan - [W Kjøreplan for kretstinget 2025.docx](#)
- b. Åpne med kahoot/mentimeter?
"Gjenbruk" av fjorårets Kahoot som ikke ble vist
Kahoot om Landsleir 2025
Hva slags spørsmål?
Spørsmål Mentimeter: **Hva er det beste med leir?**
Hvem tar ansvar? Thomas Mentimeter. Tore - Kahoot.
- c. Skal gruppene presentere noe? Spørre Skiptvet om de ønsker å fortelle om seg selv.
Thomas tar ansvar.
Spørsmål i invitasjon: Om noen grupper har noen planer eller arrangementer i løpet av Friluftslivets år 2025 ønsker vi at dette deles på kretsting. Ta kontakt med kretsstyret på forhånd.
- d. Invitasjon [W Invitasjon til ØØK kretsting 2025.docx](#)
- e. Ringerunde - Øyvind tar ansvar.

6. D - Utmerkelse (Informasjon under dette punktet fjernes før publisering og erstattes med "Ta kontakt med styret ved spørsmål angående dette punktet) (Thomas)

a. Flammen

Ta kontakt med kretsstyret om du ønsker informasjon vedrørende dette punktet. Vi deler forhåpentligvis ut utmerkelsen på Kretstinget.

b. Æreskniv

c. Hederstegn

Ta kontakt med kretsstyret om du ønsker informasjon vedrørende dette punktet. Vi deler forhåpentligvis ut utmerkelsen på Kretstinget.

d. I - Prislister:

Flammen - 250 kr (Tennstål)

Æreskniv - 1100 kr (Kniv)

Hederstegn - 1700 kr (Øks)

7. Eventuelt

a. D - Felles styrehelg i mars? Dato og lokasjon. (Thomas)

07-08 mars. Kretsstyre på fredag og lørdag. Ombud på lørdag.

Vurderer både Ingerhaug Leirsted og fjorårets sted (Ørmenveien, Fredrikstad FSK).

Prosjektorduk?

b. D - NM i speiding - overskudd

Drøfter hva vi kan bruke overskuddet på. Ulike klær er en løsning, T-skjorte med trykk som speiderne kan bruke utenom speideren. Malin (Fossekallen) og eller andre troppspeidere bør kontaktes for å få inspirasjon.

500-600 stk av en genser / T-skjorte. Må nødvendigvis ikke gå til alle, men overskuddet skal gå til vekst og bør nok gå til alle.

Malin kommer med forslag om hvem hun ønsker inn i arbeidsgruppen for dette.

Forklarer om budsjett, kommer med utkast etterhvert og setter dette i produksjon.

Ca. 500-650 stk av et klesplagg.

Denise tar en prat med hun.

c. Geir Strand Larsen deltar på samlingshelg for ledertrenerne i Norges Speiderforbund. (31.jan. - 02.feb.)

8. Neste møte

- Forslag søndag 05.01.25 kl. 18.30

Ansvar for innkalling: Tore <3